
 NOTULEN ALV 28 MAART 2018 VAN DE EERSTE HAAGSE BRIDGEVERENIGING DE BOND 

 

1.  Opening en bericht van verhindering: 

     De voorzitter opent de vergadering om 11:10 uur. 

     Afwezig met bericht zijn: Carla Kruijswijk, Anke Bark, Willeke Deknatel, Dolly Klee, Gerlach 

     van Beinum, Hans Schrijvers. En Beppie de Hart vanwege parkeer kosten. 

     Aanwezig: Jenny Linders, Truus van Leeuwen, Cees Rijbeek, Volkert Struycken, Babet van  

     Ranwijk, Con Krijnen, Yvonne Evers, Henk ‘t Hart, Bart Privé, Margreet van Sytzama, Thea van  

     Cuyk, Paul Wilde, Dick Mistelli, George Verdonk, Joost Biesta, Satar Alladin, Kees Bagijn, Wil van   

     Rooyen, John Schellen en Renée Kist. 

 

2.  Ingekomen stukken en mededelingen: 

     De voorzitter vraagt 1 minuut stilte voor Eduard Adelaar, die ons afgelopen jaar is ontvallen. 

     Hij is jaren voorzitter van de kascommissie geweest.  

     De bridgebond heeft per email een bericht gestuurd over licentie NBB rekenprogramma, toeslag niet 

     leden (0,90 per zitting), phishing mails, inschrijfformulier NBB clubsites, toekomstdrive en Doen en  

     Denken (een actie van de NBB in samenwerking met de gemeenten na nieuwe verkiezingen). 

     De voorzitter meldt: 

a.  De kaderleden zijn het er over eens, dat er geen seizoen drives meer worden gehouden in de  

     Bijhorst. De individuele drive op de medewerkersdag en de kerstdrive zullen in het clubhuis  

     Benoordenhout  gehouden worden. 

b.  Gezelligheid tijdens de bridge mag niet verstoord worden door irritant gedrag. Als men iets wil  

     melden of vragen, doe dit dan na het spel en vraag eerst of dit mag. Als men wil claimen,  

     vraag dit dan eerst aan de tegenpartij. Over gedrag zijn veel klachten. 

     Joost verklaart zich bereid om op een woensdag middag de NBB film over gedrag en etiquette aan 

     de bridgetafel te draaien. 

c.  Kees Bagijn zijn initiatief om reclame te maken in de wijk en een beginnerscursus te organiseren 

     blijkt een succes. De cursus is gegeven door Bill Swaager. Satar heeft tussendoor en na afloop van  

     de cursus de cursisten op 7 woensdagmiddagen begeleid om ze wegwijs te maken voor het spelen 

     in clubverband. Nu spelen ze op de woensdag in een aparte lijn onder leiding van Joost Biesta.  

     Martine Bagijn, Henriette Gast en Anke Bark vullen de groep aan, zodat ze met 6 paren aan drie 

     tafels kunnen spelen.De vergadering wordt gevraagd hulp te bieden aan hen. Kees krijgt een fles 

     Whisky aangeboden als dank voor zijn grote inzet.      

     Kees gaat weer een artikel schrijven in het Wijkblad Benoordenhout (hopelijk in aprilnummer) en in  

     de Gazet ter werving van leden.  Als Kees dit artikel op een A4tje zet, dan biedt Con Krijnen aan om 

     een aantal in brievenbussen te deponeren. Kees zal dat doen! 

     Cees Rijnbeek oppert dat we misschien iets kunnen doen met de actie Denken en Doen van de NBB. 

     Kees Bagijn verzorgt ook de website van de club, die veel bekeken wordt. 

d.  Satar kondigt aan, dat het 80 jarig lustrum gevierd zal worden op 16 september 2018. 

e.  Margreet ergert zich aan het verkeerd invullen van de uitkomst kaart in het kastje. Cees stelt voor de   

     uitkomst kaart eerst in het kastje in te vullen en dan pas verder te gaan spelen. 

 

3.  Notulen van de ALV d.d. 22 maart 2017: 

     De notulen worden door de vergadering goedgekeurd. 

 

4.  Verslag van de secretaris: 

     Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

5.  Verslag van de penningmeester over 2017 en de begroting 2018: 

     De penningmeester is met vakantie en in zijn plaats meldt de voorzitter dat de afschrijvingen tot nu 

     toe geen probleem zijn. Twee jaar geleden is afgesproken, dat als het vermogen zakt tot 15.000 Euro, 

     er gereserveerd zal worden voor diverse noodzakelijke kosten. Dit zou kunnen leiden tot verhoging 



     van de contributie. 

6.  Verslag kascommissie: 

     De kascommissie keurt het verslag en de begroting goed en dechargeert de penningmeester. 

     Henk ‘t Hart vindt het werk van de penningmeester erg belangrijk en is blij dat Hans dit doet. Hij 

     constateert, dat de banksaldi jaarlijks zijn teruggelopen. Eind 2018 verwacht hij een banksaldo van 

     12.800 Euro. Het tafelgeld dekt de huur. De opbrengst van de contributie is 4000 Euro, waarvan de  

     helft naarde NBB gaat en blijft 2.030 Euro over. Hij verwacht, dat we buiten het lustrum, in 2018 

     ongeveer quitte zullen draaien. De vergadering keurt het verslag van de kascommissie goed. 

 

7.  Verslag van de technische commissie: 

     Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd en het bestuur apprecieert de samenwerking en 

     het werk en de inzet van deze commissie. 

 

8.  Bestuur en rooster van aftreden: 

     Bart Privé heeft zijn functie vorig jaar opgezegd na een misverstand met Satar. 

     Hij heeft heel erg veel gedaan voor de club. Hij heeft samen met Boudewijn Hoek het financieel 

     beleid gesaneerd en te grote uitgaven rechtgezet. Hij heeft de wedstrijdleiding overgenomen van   

     Frits Vastersavond op maandag en dit ruim 10 jaar gedaan en heeft altijd op diplomatieke wijze  

     opgetreden bij eventuele onenigheid. Hij heeft in het bestuur een ondersteunende rol gespeeld,  

     kwam altijd met opbouwende suggesties en als vertegenwoordiger van het bestuur bij de technische 

     commissie bracht hij alle daar besproken relevante punten accuraat en snel onder de aandacht van  

     het bestuur. Verder was hij nauw betrokken bij de vorige revisie van het Wedstrijd reglement en het 

     Huishoudelijk reglement en ook bij het huidige WR. De tekst van de eerste paar alinea’s van dit WR 

     zijn haast letterlijk overgenomen van Bart. Tot slot heeft hij zich bezig gehouden met 

administratieve 

     rompslomp bij de gemeente en goedkope parkeer uren geregeld die in principe bedoeld zijn voor  

     de kaderleden. Om maar iets te noemen. 

     Op grond van het bovenstaande vraagt het bestuur de vergadering om Bart te benoemen tot lid van   

     verdienste. 

     Dit wordt door luid geklap goedgekeurd. Satar overhandigt de oorkonde, vergezelt met een fles 

     champagne. 

     Wil van Rooyen stelt zich beschikbaar om de functie van vice voorzitter van het bestuur over te 

     nemen van Bart en dit wordt goedgekeurd door de vergadering.  

     Hans Schrijvers en Kees Bagijn treden statutair af en stellen zich herkiesbaar. Goedgekeurd. 

 

9.  Samenstellingcommissies: 

     De samenstelling van de technische commissie blijft ongewijzigd. De samenstelling van de 

     kas commissie blijft ook ongewijzigd. 

     Cees Rijnbeek heeft erg veel voor de club gedaan. Hij leidt vanaf 2007 het belangrijke adviesorgaan, 

     de TC, en in overleg met zijn commissieleden neemt hij besluiten om gevraagd of ongevraagd advies 

     aan het bestuur te geven. Hij houdt het bestuur op adequate wijze op de hoogte van de 

     ontwikkelingen van bridge technische zaken. Het is prettig voor het bestuur om bij zo iemand altijd  

     terecht te kunnen voor raad en daad bij drives e.d. en altijd met hem te kunnen overleggen over te 

     gebruiken schema’s en het aantal ronden en spellen. Verder beschermt hij de B spelers tegen te  

     ingewikkelde conventies. Hij maakt mooie flyers van alle evenementen en coördineert rekenaars en 

     wedstrijdleiders. Hij is een grote animator geweest bij de huidige revisie van zowel het WR als 

     HHR. Lette er nauwlettend op dat wijzigingen in het ene reglement ook opgenomen werden in het 

     andere reglement. Met andere woorden: een manusje van alles wat bridgezaken betreft. 

     Zo iemand is goud waard voor de club! Nu wordt de vergadering gevraagd hem ook te benoemen tot 

     lid van verdienste, wat ook met luid applaus wordt goedgekeurd. Satar overhandigt de oorkonde en 

     de bijbehorende fles champagne. 

     Renée Kist neemt nu het woord om Satar te bedanken met een fles whisky voor het vele werk 



     aan de individuele drive tijdens de medewerkersdag en natuurlijk het vele andere werk dat hij doet. 

 

10.Revisie Huishoudelijk Reglement: 

     Niemand heeft iets aan- of op te merken over deze revisie en de vergadering keurt het goed. 

 

11.Het Benoordenhuis: 

     Renee Kist meldt, dat er niet veel over te vertellen valt. Het bestuur van de Wijkvereniging  

     Benoordenhout is er nog niet uit met de eventuele nieuwe exploitant. 

     Het Benoordenhuis blijft in ieder geval voorlopig open en ter beschikking van de verschillende 

     groepen met verschillende activiteiten. 

 

12.Rondvraag: 

     Er zijn geen vragen bij de rondvraag. 

 

13.Sluiting: 

     De voorzitter sluit de vergadering met dank aan de aanwezigen om 12:05 uur. 

     

 

 

 

 

      

 

      

      

      

 


